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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft:  Vragen ex artikel 48 RvO inzake mogelijk uitstel sluitingsdatum Tihange 
Datum:  3 -2-2017 
 
Geacht college, 
 
In een artikel in Dagblad De Limburger van 1 februari 2017 wordt gesteld dat Belgisch federaal 

minister van veiligheid en binnenlandse zaken Jambon (N-VA) de kerncentrale in Tihange mogelijk 

tot 2030 of zelfs 2035 open wil houden. Oorspronkelijk was 2025 als jaar van sluiting voorzien. 

Aangezien er al langer twijfels bestaan over de veiligheid bij de kerncentrale in Tihange baart dit 

nieuws de PvdA Maastricht zorgen, en heeft zij de volgende vragen aan het college van B&W: 

1. Bent u bekend met het bovengenoemde artikel ‘Kerncentrales België wellicht langer 

open’ uit het Dagblad De Limburger van 1 februari 2017?  

2. Zo ja, deelt het college de mening van de PvdA Maastricht dat het onwenselijk is dat de 

kerncentrale in Tihange nog langer dan gepland (2025) open blijft, omdat er te veel 

onzekerheid is over de veiligheid van de kerncentrale? 

3. Heeft dit nieuws gevolgen voor de gerechtelijke procedures die de gemeente Maastricht 

samen met enkele andere gemeenten heeft ondernomen om de kerncentrale in Tihange 

tot sluiting te dwingen? Zo ja, welke? 

4. Is het college bereid om de Belgische federale overheid ertoe op te roepen de 

kerncentrale in Tihange niet nog langer open te houden dan gepland, maar juist zo snel 

mogelijk te sluiten? Zo nee, waarom niet? 

5. Is het college bereid om de Nederlandse overheid ertoe op te roepen om zo snel mogelijk 

met de Belgische federale overheid in contact te treden om een oplossing te zoeken voor 

de situatie omtrent kerncentrale Tihange? Zo nee, waarom niet? 

6. Kan het college ons een update verschaffen over de voortgang van de verspreiding van 

jodiumpillen in de veiligheidsregio Zuid-Limburg, en specifiek daarin de gemeente 

Maastricht? 

 
 
met vriendelijke groet, 
 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
Jintro Pauly 
Anita van Ham 


